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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

Utebliven fördelning av medel för vårddjur inom äldreomsorgen 

 

För många äldre är deras husdjur en omistlig del av tillvaron. Sverigedemokraterna lade 

redan 2020 en motion i kommunfullmäktige om att inrätta kategoriboenden med 

husdjursprofil för de äldre. Motionen kom på remiss till Farsta SDN (2021-05-15 FAR 

2020/606) men avslogs av såväl majoriteten som socialdemokraterna och vänsterpartiet. 

 

I budget för 2022 uppdrogs åt äldrenämnden att initiera ett projekt tillsammans med 

intresserade stadsdelsnämnder för fler vårddjur på lämpliga vård- och omsorgsboenden. I 

budgeten fanns en miljon kronor att fördela. Äldreförvaltningen har därför skickat ut en 

förfrågan till samtliga stadsdelsnämnder om intresse för vårddjur på vård- och 

omsorgsboende. Åtta stadsdelsförvaltningar har svarat att de är intresserade och i korthet 

beskrivit vad de vill göra samt vilka vård- och omsorgsboenden, servicehus eller 

dagverksamheter som omfattas.  

 

Farsta stadsdelsförvaltning saknas dock bland de som ansökt och har därför inte tilldelats 

några medel ur den miljon som stod till förfogande. Våra äldre ska ha en värdig och 

meningsfull ålderdom så alla initiativ inom detta område ser Sverigedemokraterna som 

positiva och bör bejakas.  

 

Stadsdelsförvaltning:  Antal platser:  Beviljat 

Hägersten-Älvsjö  202   145319 

Hässelby-Vällingby  174   125176 

Kungsholmen   361   259703 

Norrmalm     92   66185 

Rinkeby-Kista  169   121579 

Skarpnäck     63   45322 

Södermalm   241   173375 

Östermalm   88   63307 

Summa   1390   999 966 

 

Vi ställer oss frågande till varför Farsta stadsdelsförvaltning inte sökt ekonomisk 

fördelning för vårddjur på utvalda vård- och omsorgsboenden. 

 

 

Leif Söderström (SD) 

 

 

 


